
 קהילת מעלה גלבוע 

 משתתפת בצערה 

 נעמה יעירשל 

  ומשפחתה

 -עם פטירת אחיה

 ז"לגדעון שמיר  

מפקדה הראשון של היאחזות הנחל 

  במעלה גלבוע

 מן השמים תנוחמו

 
 לך-שבת פרשת לך

 64:87|  יציאת שבת     63:71כניסת שבת  

 0206באוקטובר  61ב    “חשון תשפ‘ י

 (5ב / “)פ 6992גיליון 

                           מזל טוב!                   
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   שבת שלום!  צוותשפ"ב והדס



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 תושבים יקרים, 

על פי נוהל הועדות, אנחנו מאשרים את הרכב הועדות אחת לשנה. תושבים המעוניינים להצטרף לפעילות אחת  •

 .לקראת סוף החודש יאושרו הרכבי הועדות לשנת תשפ"ב  מהוועדות, מוזמנים לפנות למרכז הועדה או לצביקי.

 בהקשר זה, מוריה עדן הודיעה על סיום תפקידה בריכוז ועדת ותיקים, עם תום קדנציה מלאה בעשיה ברוכה.  

 תודה גדולה למוריה! המעוניינים בריכוז הועדה יכולים לפנות אלי.            

 זו גם הזדמנות טובה להזכיר שאנו עדיין מחפשים מחליף להראל קאופמן שירכז את ו. איכות הסביבה. 

פעילות בלתי תלויה ההנהלה בישיבתה השבוע דנה בנושא ו. ביקורת. ביקורת פנימית, בהגדרתה, היא " •

ואובייקטיבית של הבטחה וייעוץ, אשר מיועדת להוסיף ערך ולשפר את פעולות הארגון. היא מסייעת לארגון להשיג 

את מטרותיו בהבאת גישה שיטתית וממוסדת, לשם הערכה ושיפור האפקטיביות של תהליכי ניהול סיכונים, 

 בקרה, פיקוח ושליטה".

בהמשך לכך, נשמח לקדם הקמת ועדת ביקורת בקהילת מעלה גלבוע. מצ"ב סעיפים רלוונטיים אודות הגדרת  

 התפקיד של הועדה מתוך תקנון האגודה. המעוניינים לכהן כחברי ועדת ביקורת מוזמנים לפנות אלי. 

 , שוקלת ההנהלה לגייס גם מבקר חיצוני בתשלום. 2222מעבר לכך, ובמסגרת דיוני תקציב  

לבקשת מערכת הגיל הרך, ובהמשך לתהליך שנעשה מולי, מול הילה ומול ההנהלה, אנו שמחים ליידע שגלית רפאל,  •

העובדת בבית התינוקות ביקשה לעבור לגור ביישוב באחת מדירות הקיבוץ. )שלא כחברת קהילה אלא כעובדת(. 

 מוזמנים לברך אותה.

השבוע נערכו פגישות משמעותית ומקדמות בנושאי בית לחיים, סיבים אופטיים, קשר מול המתנ"ס ועוד. אנו  •

 תקווה שבקרוב נוכל לבשר בשורות טובות בכל הנושאים הנ"ל.

 

 מצ"ב פרוטוקול מישיבת ההנהלה ומאסיפת החברים.

 שבת שלום, צביקי.

 

 הגדרת תפקיד ועדת הביקורת )מתוך תקנון האגודה(:

 
 ועדת הביקורת תיבחר על ידי האסיפה הכללית, מבין חברי האגודה, ישירות או  א( ) . 57

 בקלפי, והקלפי תהיה קבועה ולא ניידת.    
 
 מספר חברי ועדת הביקורת יהיה לפחות שלושה.  . 57
 
 אדם לא יהיה חבר ועדת הביקורת ויחדל למלא תפקיד של חבר ועדה זו:  . 55

אם היה חבר ועדת הקלפי או ועד לניהול הבחירות, שבאמצעותה נבחרה ועדת הביקורת או אם הוא קרוב מדרגה ראשונה של   
חבר ועדת הביקורת או אם הוא חבר ועד ההנהלה או אם הוא קרוב מדרגה ראשונה של חבר ועד ההנהלה; או אם הוא בעל זכות 

 חתימה בשם האגודה; או אם הוא עובד שכיר באגודה. 
 
 תפקידי ועדת הביקורת יהיו, מבלי לגרוע מסמכויותיה על פי דין, כדלקמן:  . 57

  -לבחון את תקינות פעולות האגודה, רשויותיה ומוסדותיה  א( )  
 מבחינה משקית וכלכלית;  . 1   
 מבחינת היעילות;  . 2   

 מבחינת טוהר המידות ..      3                

 לקבל תלונות מחברי האגודה כלפי רשויותיה ומוסדותיה ולדון בהן;  ב( ) 
 לבדוק את פנקסי האגודה;  ג( ) 

 לבדוק אם פעולות רשויות האגודה ומוסדותיה תואמות את החלטות רשויות  ד( )  
 האגודה ואם ביצוען היה תקין.    

ועדת הביקורת וחבריה לא ישתתפו בישיבות ועד ההנהלה אלא אם הישיבה זומנה ביוזמת הועדה הזו, או לפי דרישתה או  .72
 של תקנון זה או אם היא או הם הוזמנו לישיבה זו על ידי יושב ראש ועד ההנהלה במיוחד. 71בהתאם לסעיף 

 ועדת הביקורת לא תפעל כרשות מבצעת, אלא כרשות מבקרת בלבד, על פי הסמכויות שהוקנו לה בתקנון זה. .83

 

 



   

 20215/פרוטוקול אסיפת קהילה מס'   

 1.32.23: תאריך האסיפה

 02: מספר המשתתפים

 על סדר היום: 

 הצעת ההנהלה להעביר להצבעה הקלפי –שירות רופא כונן בקהילה  .1

 הצעת ההנהלה להעביר להצבעה בקלפי –היקף שירות הספריה  .2

 בניית טורבינה קהילתית .3

 איטום בית כנסת –אישור הוצאות מקרן השקעות  .4

 ‘מגרש מיני פיץ -אישור הוצאות מקרן השקעות .5

 

 החלטות:
 

 שירות רופא כונן  :1סעיף מס' 

 בעד( 31נגד,  22החלטה : שלא להעביר את הנושא להצבעה בקלפי. )
 

 היקף שירות הספריה  :2סעיף מס' 

 בעד( 23נגד,  13החלטה  : שלא להעביר את הנושא להצבעה בקלפי. )
 

 הקמת טורבינה קהילתית  :3סעיף מס' 

 נגד( 6בעד,  12החלטה  : לאשר את הקמת הטורבינה כפי הצעת ההנהלה )
 

 איטום בית כנסת –אישור הוצאות מקרן השקעות   :4סעיף מס' 

 לאור הערות שהתקבלו באסיפה הוחלט להוריד את הנושא מסדר היום.
 

 מגרש מיני פיץ' –אישור הוצאות מקרן השקעות   :5סעיף מס' 

 בעד, ללא מתנגדים( 22אלש"ח לטובת מדידות ושינוי תב"ע מגרש מיני פיץ' ) 21החלטה:  לאשר סכום של עד 

 

 

 

 

 

 

 

 רופא כונן | צביקה מילוא

  ,תושבים יקרים שלום

 .בהמשך לבקשה באסיפה, אני מבקש לכתוב כמה מילים אודות השירות שאני זוכה לתת לקהילה כבר שבע שנים

 שנים.  32שמי צביקה מילוא, אני מתגורר בקהילת מעלה גלבוע מזה 

 במקצועי אני רופא מומחה למיילדות וגינקולוגיה, ותת התמחות באנדוקרינולוגיה. 

 לפני כשבע שנים, עם פרישתה של נעמי ליפשיץ לגמלאות, פנתה אלי הנהלת הקהילה בבקשה לשמש כרופא כונן. 

 בכל שעה שבה המרפאה סגורה, וכן בשבתות וחגים.  במסגרת זו אני זמין לכלל חברי הקהילה

  .הקהילה משלמת זאת מתוך מיסי הקהילה, במטרה לתת לפונים תחושה טובה ולא של "טובה" שאני עושה

 .מוזמנים לפנות תמיד



 2/02/21פרוטוקול ישיבת ועד הנהלה מס' 

 1.32.23: תאריך הישיבה

: יצחק ריבלין יו"ר, אילת צביאל, מוריה עדן, יאיר גרינבוים,  מורן מילוא, צדוק ליפשיץ, שמות המשתתפים בישיבה 

 משה כץ

צוות חידוש  –מזכירת הקיבוץ. אריאל שלו  –:  דובי מילר יו"ר קיבוץ, צביקי וייל מנהל קהילה, הילה שטיין מוזמנים

 הסכמים, ו. תכנון

 :סדר היום של הישיבה

 תובנות והפקת לקחים מאסיפת החברים .1

 דיווח מצוות חידוש הסכמים. .2

 ע“קבלת החלטה על כיוונים לקידום התב .3

 

בהמשך לאסיפת החברים שנערכה, בה מתוך חמישה נושאים שהועלו, בשניים התקבלה עמדת ההנהלה, בשניים א.    

 נערך דיון הפקת לקחים ותובנות. –הצביעו שלא לדון על הנושא ובאחד נדחתה עמדת ההנהלה 

אחדות דעות לגבי הצורך בהכנה ודברור טובים יותר של החומר לאסיפה, והצורך בפרסום זמן משמעותי יותר  -בדיון      

 טרם האסיפה. 

  –נקודות נוספות שעלו       

אולי היה נכון יותר לחבר הכל לתקציב ותכניות   האם היה מקום לערוך אסיפת תקציב מעת שהגענו לחודש אוקטובר?      

 ?2222עבודה 

  ע"י הלוואה, או בצורה אחרת? האם וכיצד למלא את קרן ההשקעות?      

 האם נכון להקים צוות מייעץ להנהלה לקבלת משוב ראשוני טרם הבאת נושאים לדיון ציבורי?      

 הנהלה לא אמורה או צריכה להביא נושאים פרסונליים לאסיפה. זה צריך להיסגר עוד קודם ברמת ההנהלה.      

 הצורך בהשלמת התהליך של ו. ביקורת, על מנת להביא את דיון קרן ההשקעות בצורה טובה להחלטות.      

 

ב.   אריאל שלו הציג את תהליך חידוש ההסכמות לו היה שותף יחד עם טל אליהו. לאחר מאמצים רבים, ותהליך רב שנתי 

 לא הושגה פריצת דרך מהותית. –

החלטה: ההנהלה קוראת להנהלת הקיבוץ להעלות את נושא ההסכמות בין הקיבוץ לקהילה לדיון קיבוצי פנימי,        

 תחליט ההנהלה כיצד לקדם את התהליך. )הדיון התקיים ללא נוכחות הילה ודובי(. –ובהמשך לתוצאותיו 

 

קידום התב"ע כפי מתכונתה הנוכחית, כך שהאיזור של גבעת תולי  –הועלו בפני ההנהלה שתי אפשרויות  –ג.    תב"ע 

נשאר כשטח תיירות, ודחיפה לפריצת קו כחול לטובת מגרשי מגורים. )המלצת ו. תכנון(. לחילופין, לדחוף לכך 

 שמגרשי מגורים יתוכננו גם על גבעת תולי. )המלצת המתכנן(

החלטה: ההנהלה החליטה פה אחד לאמץ את המלצת ועדת תכנון להתקדם עם התב"ע לכיוון פריצת קו כחול, ולא         

 לאפשר יצירת מגרשי מגורים על גבעת תולי. )הדיון התקיים ללא נוכחות הילה ודובי(.



 לוביץ‘קידוש חתנים וכלות | אורית אנצ

 .ארלה לב ואייל רובינסון -  אילת צביאל וחנה כהן תבור, וחתני תורה ובראשית -השבת נשמח עם כלות תורה ובראשית 

מי בפעילות ציבורית ומי באופן פרטי   -כבכל שנה, הכלות והחתנים שנבחרים מהווים השראה למחויבות והשקעה 

ולעיתים קרובות בצנעה. הכלות נשאו כל אחת בתחומה בתפקיד ציבורי מאתגר ומורכב בשנת הקורונה שחלפה, והחתנים 

 .השקיעו ותרמו מזמנם ומרצם להתנהלות השוטפת של התפילות במשך כל השבוע

 .אנו שמחים על ההזדמנות להכיר ולהוקיר

 

 

 

 עדכון -בית לחיים

 קהילה יקרה,

 חלף זמן מאז הפעם האחרונה שכתבנו מעל במה זו. בזמן זה חלו כמה עיכובים בהתקדמות התהליך.  

 מובילי  הרעיון ויוזמיו התחלפו: יריב ושוקי שהתחילו אתנו את התהליך , העבירו את השרביט לצביקי והילה.  

 במקביל בעמותת קמה המנהל שהתחיל אתנו את התהליך גיא לפידות  העביר את השרביט לאיילת. 

זה הזמן להודות ליריב, שוקי וגיא על תמיכה מאוד גדולה בתהליך, דחיפה ראשונית ויצירת בטחון ותקווה בהקמת הבית.   

 ולהודות להילה וצביקי על אמונה ורצון גדול להתקדם בתהליך ובהקמת הבית.  

עם חילופי השורות, התגלו גם כמה פערים בכוונות וביכולות הכלכליות של שני הצדדים ובגלל הרצון לדייק את הדברים  

משני הצדדים העניין לקח זמן. בסיוע של כל הגורמים הנוגעים בהיבט הכלכלי, אנחנו דנים באפשרויות השונות לקבלת 

 מענה כלכלי לשיפוץ הבית.

 לאחר ההצבעה המשכנו לעבוד בכמה מישורים:

שגיא זיו יהיה האדריכל של שיפוץ בתי הנעורים ובשלב הראשוני הוא העביר תכנון מודולרי של  -תכנון שיפוץ הבית •

 הבית, ולפנינו תוכנית שיפוץ ראשונית. כמובן שכשהדברים יתקדמו, נשתף את הקהילה ובפרט את השכנים.

בהמשך לנאמר בתהליך הקהילתי שקיימנו לקראת ההצבעה ולאחר שבררנו את הצרכים הקיימים, התחלנו בגיוס  •

ראשוני של דיירים לבית. כשהמחשבה היא בכיוון של בית המשך לשילוב המשלב, המוכר לקהילה, שיחיו בו אנשים 

 עם פרופיל דומה לזה של בחורי השילוב המשלב.  

פרסמנו הודעה לא רשמית על כוונתנו לפתוח בית לחיים במעלה גלבוע, וזו לשון ההודעה: "קהילת מעלה גלבוע 

ומעלה על הספקטרום האוטיסטי. הבית מכוון לאנשים  23נמצאת בתהליכי הקמה של בית לחיים לבחורים מגיל 

שרוצים לחיות בסביבה כפרית, קהילתית, דתית ותומכת ולשלב עבודה , לימודים וחיי קבוצה וקהילה. ".  מוזמנים 

 להעביר את לשון ההודעה הלאה.  

קיבלנו כמה פניות ואנחנו בשלב ראשוני מאוד של עיון בבקשות והתכוונות לאופי ולרמת התפקוד המדויקים  

בהמשך , כשתהיה יותר וודאות לגבי תאריך יעד לתחילת השיפוץ נציין בפניכם את המועד לקבלת  והמתאימים.

 הדיירים בבית. כמובן שנמשיך ונשתף את הקהילה.

נציג צוות היגוי , הועלו מספר אפשרויות למענה כלכלי  -היבט כלכלי:  בדיון שקיימנו השבוע עם צביקי , הילה ולני  •

 לשיפוץ הבית. האפשרויות יוצגו להנהלות קהילה וקיבוץ ובהתאם להמלצתם נמשיך לפעול. כמובן בשיתוף הציבור.

המשכנו לקיים בהתאם לנדרש מפגשים עם צביקי והילה, אנשים שעוסקים בתחומים הקשורים בהקמת הבית ועם  •

 צוותי היגוי מטעם הקהילה: צוות התהליך הקהילתי, וצוות הנפגש עם עמותת קמה. 

 

 משפחות שפחות נחשפו לתהליך הקמת בית לחיים  מוזמנות לפנות לקבלת מידע.

 לכל עניין ושאלה ניתן ורצוי לפנות לכרמית. 

 בברכה, כרמית וגלית



 

 דברים לזכרו של משה לכר 

 מלאו שנתיים ללכתו של חברנו משה לכר, ז"ל.   ביום רביעי ל' בתשרי,

 .דברים לזכרו, שנאמרו על ידי בנו יאיר, מובאים כאן

 



  

 מועדון הרוח מארח מופע אגדה ישראלית על הגשש החיוור

 !וכל הקהילה מוזמנת

 במועדון //:/2בשעה  /1./2ביום רביעי 

 נארח מופע מצחיק ומרגש על הגששים
 

 !מוזמנים בשמחה

 ,שלום וברכה
 

 31.32 מוזמנים להגיע ביום שישי
 . , למסדרון שבמרכולית 0:22-33:22בין השעות 

 
 .מגוון של עוגות למכירה מבית קונדטוריה ביסקוטי ואייתנס , בדץ

 
 . ח שוק התחפשות“ח הרפואי לגמ“מהעוגות יתחלקו בין הגמ  הרווחים

 
 . להילה  התשלום בביט/ פייבוקס

 ( יש לרשום בהערות בתשלום , תרומה )*
 .. מחירים יפורסמו במקום

 
 . למעוניינים יהיו גם דונאטס במספר טעמים

 בדץ -טבעוני / פרווה / חלבי 
 
 

 . נשמח בהשתתפותכם ותרומתכם
 שפר אסתר סלוטניק והילה


